
Voorstel van het lid Kouwenhoven (NSC) tot het voeren van minimaal 
twee commissiedebatten per jaar over de stelselhervorming toeslagen

2025Z10638 / 2025D24432

Van      <  @tweedekamer.nl> 
Verzonden: dinsdag 27 mei 2025 14:55
Aan: <@tweedekamer.nl>
CC: Kouwenhoven, A.J. 
Onderwerp: Re: Vraag m.b.t. PV Financiën

Beste ,

Namens NSC willen wij bij de komende procedurevergadering het verzoek 
indienen om voortaan minimaal twee keer per jaar een commissiedebat te 
organiseren over de stelselhervorming toeslagen. Hiervoor ontvangen wij graag 
vooraf een brief van de Staatssecretaris Herstel & Toeslagen met de huidige 
stand van zaken.

Ik vertrouw erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Met vriendelijke groet, 

Beleidsmedewerker Toeslagen | Nieuw Sociaal Contract
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